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P R O T O K O Ł Nr LX/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu, 

w dniu 9 listopada 2010r. 
 

 
Sesja odbywała się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 15oo – 1730 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności  

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek. Powitał radnych oraz gości 
zaproszonych, po czym stwierdził na podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do 
podejmowania prawomocnych uchwał.  

Na sesji obecnych było 14 radnych. Lista obecności radnych oraz gości załączona została do 
protokołu.  

 
 2. Przyjęcie porządku obrad  

 
Sekretarz wniósł o uzupełnienie porządku obrad o uchwalę w sprawie przystąpienia Gminy 
Ogrodzieniec do realizacji wspólnego projektu Powiatu Zawierciańskiego i Gmin Powiatu 
Zawierciańskiego pod nazwą „Rozwój społeczeństwa informacyjnego w Zagłębiu Dąbrowskim – 
Powiat Zawierciański”. Dla wyjaśnienia podał, że do ostatniej chwili czekaliśmy na informacje z 
Powiatu w sprawie uzupełnienia tego Projektu odnośnie spraw podniesienia kwot wkładu gmin w to 
zadanie oraz podatku VAT. 

Wniosek w powyższej sprawie został przyjęty przez radnych 14 glosami – jednomyślnie. 

Uchwale wpisano do porządku obrad w pozycji nr 9. 

Porządek obrad został przyjęty przez radnych jednomyślnie 14 głosami i przedstawiał się 
następująco:  

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2) Przyjęcie porządku obrad. 
3) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4) Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  
5) Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji osobom fizycznym, które zamierzają 

dokonać likwidacji azbestowych pokryć dachowych i /lub elewacji na terenie swoich 
nieruchomości. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji zadania dotyczącego budowy chodnika 
przy drodze powiatowej Nr 1723S w miejscowości Żelazko. 

7) Podjęcie uchwały w wyrażenia zgody na zbycie w formie bezprzetargowej niezabudowanej 
nieruchomości położonej przy ul. Sikorskiego w Ogrodzieńcu. 

8) Podjęcie uchwały w wyrażenia zgody na zbycie w formie bezprzetargowej zabudowanej 
nieruchomości położonej na terenie Józefowa w Ogrodzieńcu. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Ogrodzieniec do realizacji wspólnego projektu 
Powiatu Zawierciańskiego i Gmin Powiatu Zawierciańskiego pod nazwą „Rozwój społeczeństwa 
informacyjnego w Zagłębiu Dąbrowskim – Powiat Zawierciański”. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2010 rok.  
11) Interpelacje i zapytania radnych. 
12) Wnioski, zapytania i oświadczenia.  
13) Zamkniecie obrad. 
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Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
  

Protokół z sesji Rady LIX/2010 z dnia 18 października 2010 r. został przyjęty przez radnych bez uwag, 
jednomyślnie. Za jego przyjęciem głosowało 14 radnych. 

 

Ad. 4.  

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  
Z uwagi na nieobecność Burmistrza na początku sesji, ten punkt obrad pominięto. 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji osobom fizycznym, które zamierzają 
dokonać likwidacji azbestowych pokryć dachowych i /lub elewacji na terenie swoich nieruchomości.  
 
Sekretarz dla wyjaśnienia podał – nowe regulacje prawne spowodowały konieczność podjęcia 
ponownie uchwały w tej sprawie. Od stycznia 2010 roku funkcjonuje nowa ustawa o finansach 
publicznych. RIO stało na stanowisku, że w myśl nowej ustawy ze środków publicznych nie można 
dotować osób fizycznych,  jednak z uwagi na to, że problem dotyczy wielu gmin,  i nie chodzi 
wyłącznie o azbest ale też i kolektory słoneczne zatem Sejm zajął się tą sprawą, są już nowe przepisy 
o ochronie środowiska które regulują te kwestie i dopuszczają możliwość stosowanie dotacji.  
Uchwała Rady zwiera tryb postępowania,  wykaz i wzór dokumentów jakie należy składać do gminy 
aby uzyskać dotacje.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. Radni nie zgłosili 
uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji osobom fizycznym, które zamierzają dokonać 
likwidacji azbestowych pokryć dachowych i /lub elewacji na terenie swoich nieruchomości - została 
przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr LX /442/2010 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji zadania dotyczącego budowy chodnika przy 
drodze powiatowej Nr 1723S w miejscowości Żelazko.  
 
Sekretarz wyjaśnił, że jest to uchwała która reguluje wydatkowanie środków finansowych z Funduszu 
Sołeckiego. Rada Sołecka Żelazka zdecydowała o takim przeznaczeniu pieniędzy wobec czego 
Burmistrz wystąpił do Powiatu o przekazanie zadania do realizacji i 28 października Powiat Zawiercie 
podjął uchwałę o przekazaniu zadania do realizacji,  a z kolei nasza gmina podejmuje uchwałę o 
przyjęciu zadania do realizacji.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany.  
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji zadania dotyczącego budowy chodnika przy drodze 
powiatowej Nr 1723S w miejscowości Żelazko - została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem 
głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr LX /443/2010 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LX_442_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LX_443_2010.pdf
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Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie bezprzetargowej niezabudowanej 
nieruchomości położonej przy ul. Sikorskiego w Ogrodzieńcu. 
 
Sekretarz poinformował, że uchwała ta dotyczy uporządkowania drogi Sikorskiego. Przebieg tej drogi 
nie jest uregulowany w niektórych miejscach znacznie rozszerza się i wychodzi poza linie ogrodzeń. 
Należy zatem wyrównać linie ogrodzeń przy tej drodze stąd propozycja tej chwały.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie bezprzetargowej niezabudowanej 
nieruchomości położonej przy ul. Sikorskiego w Ogrodzieńcu - została przyjęta jednogłośnie, za jej 
przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr LX /444/2010 
 
 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie bezprzetargowej zabudowanej 
nieruchomości położonej na terenie Józefowa w Ogrodzieńcu.  
 
Sekretarz dla informacji podał - uchwała dotyczy gminnej nieruchomości, która jest już 
zagospodarowana Przez lata poprzedni właściciel gospodarował na tym terenie. Posiadał tam własną 
działkę i częściowo zajął teren gminny. Cały teren jest ogrodzony i dobrze utrzymany, a na gminnej 
nieruchomości  stoi  garaż.   Ze  strony  gminy  nie  było  zgody  na  ten  garaż ale  skoro  już tam  jest,   a  
działka gminna jest tak położona ze nie ma dostępu do drogi, uzgodniliśmy aby nieruchomość zbyć na 
rzecz osoby która nią już włada.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany.  
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie bezprzetargowej zabudowanej 
nieruchomości położonej na terenie Józefowa w Ogrodzieńcu - została przyjęta jednogłośnie, za jej 
przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr LX /445/2010 
 
 
Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Ogrodzieniec do realizacji wspólnego projektu 
Powiatu Zawierciańskiego i Gmin Powiatu Zawierciańskiego pod nazwą „Rozwój społeczeństwa 
informacyjnego w Zagłębiu Dąbrowskim – Powiat Zawierciański”. 
 
Burmistrz dla wyjaśnienia podał – w Starostwie Powiatowym odbyło się spotkanie z 10 gminami dot. 
wspólnej inwestycji pn. budowa szerokopasmowego dostępu do internetu.  
W  projekcie  było  już kilka  zmian,   podejmowaliśmy  już uchwały  w  tej  sprawie.   Najpierw  była  
koncepcja, potem Studium wykonalności. W tym roku z projektu wycofała się jedna z gmin. 
Telekomunikacja Polska umożliwiła gminie Włodowice dostęp do Internetu wobec czego gmina ta 
wycofała się ze wspólnej inwestycji.  Nastąpiły zmiany w projekcie - chodzi o aktualizację 
dokumentacji. Aktualizacja będzie dot. dostępu do Internetu dla Gmin: Kroczyce i Irządze - dla tych 
gmin światłowód miał iść przez Włodowice. Obecnie planowany jest dostęp dla tych gmin od strony 
Podzamcza przez Giebło, Suliny i Mokrus. Rozwiązanie takie będzie dla nas korzystniejsze bowiem 
wszędzie we wszystkich skupiskach w naszej gminie mieszkańcy będą mieć bardzo dobry i szybki 
internet światłowodowy. Jednak związane to będzie z kosztami które na terenie danej gminy 
pokrywa ona sama.  Obecny udział gminy Ogrodzieniec w projekcie ulega zmianie - koszty inwestycji 
wzrastają o 750 tyś zł.  Od tego czy uchwała zostanie przyjęta zależą dalsze losy tego projektu.  
 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LX_444_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LX_445_2010.pdf
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Radny Orman stwierdził, że koszty już nam wzrosły,  ale nie wiemy czy one nie będą jeszcze wzrastać. 
Już na etapie wstępnego akceptowania tego projektu były rozbieżne zdania,  miało nie być drogo miał 
to być wspólny projekt,  a kto nam zagwarantuje czy nie wzrosną jeszcze te koszty.  
 
Burmistrz odparł, że Starostwo nigdy nie podejmowało się, że będzie koszty całej inwestycji ponosić.  
Nigdy infrastruktura nie była i nie jest Powiatu to jest własność gminy jako odrębnej jednostki.  
Starostwo było liderem projektu,  co oznaczało,  że reprezentuje wszystkie gminy w rozmowach z 
Marszałkiem Województwa,  chodzi o to aby dysponować jedną siecią,  aby ona dla wszystkich gmin 
była jednolita, ale nigdy nie było mowy o tym, że Starostwo buduje i ponosi koszty tej inwestycji. 
 
Odbyło się głosowanie.  
 
Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Ogrodzieniec do realizacji wspólnego projektu Powiatu 
Zawierciańskiego i Gmin Powiatu Zawierciańskiego pod nazwą „Rozwój społeczeństwa 
informacyjnego w Zagłębiu Dąbrowskim – Powiat Zawierciański” - nie została przyjęta przez radnych. 
Wynik głosowania był następujący: 1 za, 8 przeciw, 5 wstrzymało się od głosu. 
 
Ad.10 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2010 rok.  
 
Skarbnik Gminy Pani A. Kuźniak omówiła propozycje zmian w budżecie gminy.  Szczegóły – patrz 
projekt uchwały załączony do protokołu.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany.  
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2010 rok - została przyjęta 
jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr LX /446/2010 
 
Ad.11 
Interpelacje i zapytania radnych. 
Nie było  
 
 
Ad.12 
Wnioski, zapytania i oświadczenia.  
Przewodniczący Rady poinformował o terminowym złożeniu przez wszystkich radnych Rady Miejskiej 
w Ogrodzieńcu oświadczeń majątkowych za 2010.  Zgodnie z ustawą radni na zakończenie kadencji 
składają oświadczenia majątkowe. Zostały one sprawdzone oraz dostarczone do Urzędu Skarbowego 
w Zawierciu celem dokonania ich oceny.  
 
 
Ad.13 
Zamkniecie obrad. 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Wałek 
dokonał zamknięcia LV sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując wszystkim obecnym za udział. 
 

Dalsza cześć sesji przybrała nieoficjalny charakter odbyło się wręczenie dla radnych dyplomów i 
albumów z okazji zakończenia V kadencji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Miały miejsce gratulacje,  
podziękowania oraz życzenia.  

 
Protokół sporządziła M. Piecha.     
 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LX_446_2010.pdf

